



Abu Dhabi National Energy Company – TAQA Board Nominees for 2017	الأعضاء المرشحين لإنتخابات عضوية مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع "طاقة" لسنة 2017
1. H.E. Saeed Mubarak Al-Hajeri - Independent Board Member	1. سعادة / سعيد مبارك الهاجري - عضو مستقل
2. H.E. Abdulaziz Abdulrahman Al-Hemaidi - Independent & Non-Executive Board Member	2. سعادة / عبدالعزيز عبدالرحمن الحميدي - عضو تنفيذي غير مستقل
3. H.E. Salem Sultan Al-Dhaheeri - Independent & Non-Executive Board Member	3. سعادة / سالم سلطان الظاهري - عضو مستقل وغير تنفيذي
4. H.E. Khaled Abdulla Al-Mass - Independent & Non-Executive Board Member	4. سعادة / خالد عبدالله الماس - عضو مستقل وغير تنفيذي
5. H.E. Khalifa Ali Al-Qemzi - Independent & Non-Executive Board Member	5. سعادة / خليفة علي القمزي - عضو مستقل وغير تنفيذي
6. Dr. Saif Saleh Al-Sayari - Executive & Non-Independent Board Member	6. الدكتور / سيف صالح الصيعري - عضو تنفيذي غير مستقل
7. Mohammed Abdulla Al-Suwaidi - Independent & Non-Executive Board Member	7. السيد / محمد عبدالله السويدي - عضو مستقل وغير تنفيذي
8. Khaleefa Yousef Al-Mehairi - Independent & Non-Executive Board Member	8. السيد/ خليفة يوسف المهيري - عضو مستقل وغير تنفيذي

<p>1. H.E. Saeed Mubarak Al-Hajeri - Independent Board Member</p> <p>Career and experience: H.E. Saeed Mubarak Al-Hajeri has more than 22 years' experience in international finance. He currently holds the position of Governor of the Board of the CFA Institute, in addition to being a member of the Executive Advisory Board of MSCI Barra and a Board member of various Abu Dhabi and UAE government entities.</p> <p>H.E. Al-Hajeri is an Executive Director at Abu Dhabi Investment Authority (ADIA).</p> <p>Qualifications and recognition: Al-Hajeri has a bachelor of business administration from Lewis & Clark College in the United States and holds the designation of Chartered Financial Analyst (CFA). He was elected by the World Economic Forum in 2007 as one of the top 250 Young Global Leaders for his contribution to the public and financial sectors in the United Arab Emirates.</p>	<p>1. سعادة / سعيد مبارك الهاجري – عضو مستقل</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: سعادة / سعيد مبارك الهاجري، يتمتع بخبرة تزيد عن 22 عاماً في الشؤون المالية الدولية. ويتولى حالياً منصب رئيس مجلس إدارة معهد المحللين الماليين المعتمدين، بالإضافة إلى كونه عضواً في المجلس الاستشاري التنفيذي لمؤسسة إم إس سي آي بارا وعضو مجلس إدارة في عدد من الكيانات الحكومية في إمارة أبوظبي و دولة الإمارات العربية المتحدة .</p> <p>ويشغل سعادته منصب مدير تنفيذي في جهاز أبوظبي للاستثمار.</p> <p>المؤهلات والشهادات: الهاجري حاصل على بكالوريوس إدارة الأعمال من كلية لويس أند كلارك في الولايات المتحدة وهو محلل مالي معتمد. وقد اختاره المنتدى الاقتصادي العالمي في 2007 كواحد من أفضل 250 قائد عالمي شاب لإسهاماته في القطاعات المالية والعامة في الإمارات العربية المتحدة.</p>
<p>2. H.E. Abdulaziz Abdulrahman Al-Hemaidi – Non-Executive Board Member</p> <p>Career and experience: H.E. Abdulaziz Abdulrahman Al-Hemaidi has held various positions at Abu Dhabi Water and Electricity Authority (ADWEA) including Managing Director of both Abu Dhabi Water and Electricity Company and Abu Dhabi Distribution Company.</p>	<p>2. سعادة / عبدالعزيز عبدالرحمن الحميدي – عضو غير تنفيذي و مستقل</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: سعادة / عبد العزيز عبد الرحمن الحميدي، شغل عدة مناصب في هيئة مياه وكهرباء أبوظبي بما في ذلك المدير التنفيذي لكل من شركة أبوظبي للماء والكهرباء وشركة أبوظبي للتوزيع.</p>



<p>Before joining ADWEA in 1997, he held key positions at Abu Dhabi Health Services Company, Al Ain International Airport and the Privatisation Committee for Water and Electricity Sector of the Emirate of Abu Dhabi.</p> <p>Al-Hemaidi is a Board member at Abu Dhabi General Services Company (Musnada) and Abu Dhabi Airports Company (ADAC). He is Chairman of Shuweihat Asia Power Company and an Advisor at Al Ain Distribution Company.</p> <p>Qualifications and recognition: Al-Hemaidi is a civil engineering graduate from UAE University.</p>	<p>وقبل التحاقه بهيئة مياه وكهرباء أبوظبي في 1997، شغل عدداً من المناصب الرئيسية في شركة أبوظبي للخدمات الصحية ومطار العين الدولي ولجنة خصخصة قطاع الماء والكهرباء لإمارة أبوظبي.</p> <p>ويشغل الحميدي حالياً عضو مجلس إدارة في شركة أبوظبي للخدمات العامة (مساندة) وشركة أبوظبي للمطارات. كما يشغل رئيس مجلس إدارة شركة الشويهات آسيا للطاقة ومستشار في شركة العين للتوزيع.</p> <p>المؤهلات والشهادات: تخرج الحميدي من الهندسة المدنية من جامعة الإمارات العربية المتحدة</p>
<p>3. H.E. Salem Sultan Al-Dhaheeri - Independent Board Member</p> <p>Career and experience: H.E. Salem Sultan A- Dhaheeri is Deputy Director at Abu Dhabi Investment Authority (ADIA), having held various positions since joining the authority in 1993. He is also Board and Audit Committee Member at several public and private companies.</p> <p>Qualifications and recognition: Al-Dhaheeri is a Certified Public Accountant. He has a bachelor's degree in accounting from Metropolitan State College in Denver, United States.</p>	<p>3. السيد / سالم سلطان الظاهري – عضو مستقل وغير تنفيذي</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: سعادة/ سالم سلطان الظاهري، يشغل حالياً منصب نائب مدير في جهاز أبوظبي للاستثمار، وقد شغل عدة مناصب منذ انضمامه إلى جهاز أبوظبي للاستثمار في 1993. ويشغل كذلك منصب عضو في مجلس الإدارة وعضو في لجنة التدقيق لعدد من شركات القطاع العام والخاص.</p> <p>المؤهلات والشهادات: سعادتة محاسب قانوني معتمد، ويحمل درجة البكالوريوس في علوم المحاسبة من كلية "متروبوليتان ستيت" في دنفر، الولايات المتحدة.</p>
<p>4. H.E. Khaled Abdulla Al-Mass - Independent Board Member</p> <p>Career and experience: H.E. Khaled Abdullah Al-Mass is the Chairman of Imass Investment and a Board Member of the National Health Insurance Company (Daman).</p> <p>He has previously served as a Board member in companies specialising in a variety of fields, including real estate, finance and direct investments and held senior management positions at financial institutions including Abu Dhabi Investment Company and National Bank of Abu Dhabi (NBAD).</p> <p>Qualifications and recognition: Al-Mass has a bachelor's degree in management from Marylhurst University, United States.</p>	<p>4. السيد/ خالد عبدالله الماس – عضو مستقل وغير تنفيذي</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: سعادة/ خالد عبد الله الماس، هو رئيس مجلس إدارة شركة إيماس للاستثمار وعضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للضمان الصحي (ضمان).</p> <p>وقد شغل في السابق منصب عضو مجلس إدارة في الشركات المتخصصة في مجالات متعددة، بما في ذلك التطوير العقاري والتمويل والاستثمارات المباشرة، كما شغل مناصب إدارية عليا في مؤسسات مالية منها شركة أبوظبي للاستثمار وبنك أبوظبي الوطني.</p> <p>المؤهلات والشهادات: حصل سعادتة على درجة البكالوريوس في الإدارة من جامعة ماريل هيرست، الولايات المتحدة.</p>
<p>5. Dr. Saif Saleh Al-Sayari – Executive Board Member</p> <p>Career and experience: Dr. Saif Saleh Al-Sayari joined Abu Dhabi National Energy Company PJSC (TAQA) in 2010 and has held senior leadership positions with responsibility for developing alternative and technology-driven energy initiatives. He is currently seconded to Abu Dhabi Water and Electricity Authority (ADWEA) as Acting Director-General.</p>	<p>5. الدكتور / سيف صالح الصعيري – عضو تنفيذي غير مستقل</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: التحق الدكتور سيف صالح الصعيري إلى شركة أبوظبي الوطنية للطاقة "طاقة" في عام 2010، وشغل مناصب قيادية عليا في مجال تطوير مبادرات الطاقة البديلة والمبنية على التكنولوجيا. وهو حالياً منتدب لهيئة مياه وكهرباء أبوظبي مدير عام بالإنابة.</p>



<p>Prior to joining TAQA, Dr. Sayari held various technical and managerial positions at Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC).</p> <p>Al-Sayari is a Board Member at several ADWEA and TAQA power plants in the UAE.</p> <p>Qualifications and recognition: Dr. Al-Sayari holds a PhD in Petroleum Engineering from Imperial College London, UK.</p>	<p>وقبل انضمامه إلى شركة طاقة، شغل الصيعري العديد من المناصب الفنية والإدارية في شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك).</p> <p>كما يشغل الصيعري حالياً عضو مجلس إدارة في العديد من محطات توليد الكهرباء في هيئة مياه وكهرباء أبوظبي وشركة طاقة في دولة الإمارات العربية المتحدة.</p> <p>المؤهلات والشهادات : حصل الدكتور سيف صالح الصيعري علي درجة الدكتوراه في هندسة البترول من جامعة إمبريال كوليدج لندن، المملكة المتحدة.</p>
<p>6. Mohammed Abdulla Al-Suwaidi - Independent Board Member</p> <p>Career and experience: Mohammed Abdulla Al-Suwaidi is Acting Chief Executive Officer of Nawah Energy Company, the company responsible for the operations and maintenance of the Barakah nuclear reactors in the UAE. Al-Suwaidi has previously held executive-level positions at Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC) and its subsidiaries, including as Chief Executive Officer of Abu Dhabi Gas Industries Limited (GASCO) for more than ten years.</p> <p>Al-Suwaidi also serves as a Board Member of Emirates Nuclear Energy Corporation's (ENEC) Board of Directors and Barakah One Company He is also a Member of various Committees, in several other public and private companies.</p> <p>Qualifications and recognition: Al-Suwaidi holds a bachelor's degree in chemical engineering from the University of Southern California in Los Angeles, United States.</p>	<p>6. السيد / محمد عبدالله السويدي – عضو مستقل وغير تنفيذي</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: يشغل محمد عبدالله السويدي منصب الرئيس التنفيذي بالإدارة لشركة نوا للطاقة، وهي الشركة المسؤولة عن تشغيل وصيانة المفاعلات النووية في دولة الإمارات العربية المتحدة. وقد شغل السويدي مناصب تنفيذية في شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك) والمنشآت التابعة لها، بما في ذلك منصب الرئيس التنفيذي لشركة أبوظبي لصناعات الغاز المحدودة (جاسكو) لأكثر من عشر سنوات.</p> <p>كما يشغل السويدي حالياً عضو مجلس إدارة في شركة الإمارات للطاقة النووية وشركة براكة الأولى وهو أيضاً عضو في لجان مختلفة في العديد من الشركات العامة والخاصة .</p> <p>المؤهلات والشهادات : حصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الكيميائية من جامعة جنوب كاليفورنيا ، الولايات المتحدة.</p>
<p>7. Khalifa Ali Al Qamzi - Independent Board Member</p> <p>Career and experience: Khalifa Ali Al Qemzi is currently Director of Evaluation & Follow-up at Abu Dhabi Investment Authority (ADIA). Since joining ADIA in 1997, he has held several executive positions.</p> <p>He is also a Board Member at Abu Dhabi Water and Electricity Authority (ADWEA), Abu Dhabi Securities Exchange, Abu Dhabi Chamber of Commerce and Industries, Abu Dhabi Distribution Company and Al Ain Distribution Company.</p> <p>Qualifications and recognition: Al Qamzi holds an Executive MBA in business administration from Zayed University, UAE.</p>	<p>7. سعادة / خليفة علي القمزي - عضو مستقل وغير تنفيذي</p> <p>لسيرة الذاتية والخبرة: يشغل خليفة علي القمزي حالياً منصب مدير إدارة التقييم والمتابعة في جهاز أبوظبي للاستثمار. ومنذ انضمامه إلى الجهاز في عام 1997، شغل عدة مناصب تنفيذية.</p> <p>كما يشغل القمزي حالياً عضو مجلس إدارة في هيئة مياه وكهرباء أبوظبي، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وغرفة تجارة وصناعة أبوظبي، وشركة أبوظبي للتوزيع، وشركة العين للتوزيع.</p> <p>المؤهلات والشهادات : حصل على درجة الماجستير التنفيذي في إدارة الأعمال من جامعة زايد.</p>
<p>8. Khaleefa Yousef Al-Mehairi - Independent Board Member</p> <p>Career and experience: Khaleefa Yousef Al-Mehairi is Director of Special Projects at Abu Dhabi Financial Group</p>	<p>8. السيد / خليفة يوسف المهيري – عضو مستقل وغير تنفيذي</p> <p>السيرة الذاتية والخبرة: يشغل خليفة يوسف المهيري مدير المشاريع الخاصة في</p>



<p>(ADFG). Before joining ADFG in 2017, Al Mehairi held various leadership positions at Abu Dhabi Polymers Company (Borouge), the joint venture between Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC) and Austria based Borealis.</p> <p>His most recent position at Borouge was as VP Asset Development. He joined Borouge in 2010.</p> <p>Qualifications and recognition: Al-Mehairi has a bachelor's degree in chemical engineering from University of Wisconsin–Madison, United States.</p>	<p>مجموعة أبوظبي المالية . وقيل التحاقه إلى مجموعة أبوظبي المالية في عام 2017، شغل المهيري عدة مناصب قيادية في شركة بروج، وهي مشروع مشترك بين شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك) وشركة بورياليس النمساوية.</p> <p>وكان آخر منصب له في شركة بروج نائب الرئيس لتطوير الأصول. انضم المهيري إلى شركة بروج في عام 2010.</p> <p>المؤهلات والشهادات : حصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الكيميائية من جامعة ويسكونسن ماديسون ، الولايات المتحدة.</p>
---	---